
 

 

 

 

 

 

 

ANTSLA VALLA NOORTEVOLIKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Antsla 18. detsember 2018 nr 3 

 

Algus kell 16.00, lõpp kell 17.00 

 

Juhatas Madelin Rattus 

Protokollis Cerda Männiste 

Võtsid osa: Asser Lutsar, Cerda Männiste, Ferdinand Rauba, noortejuhid Eerika Lääts ja            
Mari-Liis Pärna, kultuuri- ja noorsootöö spetsialist Merle Tombak 

Puudusid: Hanna Hillak, Getter Kõiv, Karoliine Marinitševa, Markus Meier, Karl Joosep           
Põldsepp 

 

PÄEVAKORD: 

1. Antsla Vallavolikogu istungi kuulamine 
2. Koolitransport Antsla vallas 
3. 2019. aasta plaanid 
4. Juhtide ümarlaud 

 

1. Antsla Vallavolikogu istungi kuulamine 

Kuulasime noortevolikogu liikmetega vallavolikogu istungil kahte esimest päevapunkti. 

 

2. Koolitransport Antsla vallas 

Majandusnõunik Rain Ruusa kohtub meiega uue aasta alguses, et koolitranspordi kohta sisendit            
saada. St, et õpilasesindused peavad koolides võimalikult paljude õpilaste ja vajadusel           
lastevanemate käest arvamust küsima. Antsla ja Kuldre õpilasesindused peavad omavahel          
suhtlema, et läbi mõelda täpsemalt kes ja kuidas õpilaste käest sisendit küsivad, et seda              
majandusnõunikule edastada. 

 



 

3. 2019. aasta plaanid 

Uuel aastal käime koolides noortevolikogu olemust ja liikmeid tutvustamas, toimub n-ö infotund            
Antsla, Kuldre ja Urvaste koolis, et noori meie olemasolust teadvustada. Tähtis on koolides ja              
üleüldse vallas rõhuda noorte hääle arvestamisele. Jaanuari vallavolikogu istungile läheme end           
tutvustama. 

Madelin, Hanna ja Cerda teevad tähtaegade jaoks graafiku, et kõik vajalik saaks tehtud. See              
vaadatakse teiste liikmete poolt üle ja kinnitatakse. 

Tähtis on noortevolikogus liikmetevaheline vastutuse jagamine, et kõik saaksid oma panuse           
anda. 

Tähtis on osa võtta Eesti Noorteühenduste Liidu üritustest ja koolitustest, et end harida ja püsida               
ENL-i radaril. Saab liituda ENL-i infokirjaga, et nende tegemistega kursis olla. 

 

4. Juhtide ümarlaud 

14.-15. Detsembril esindas Cerda Männiste Antsla noortevolikogu ENL-i juhtide ümarlaual, kus           
kohalolevad osaluskogud rääkisid enda tegemistest, et kõik oleksid üksteisega ühel joonel. 

ENL-i esindaja soovitas noortevolikogul teha sotsiaalmeedia kontod, et me püsiksime pildil.           
Sotsiaalmeediaga hakkavad tegelema Madelin, Cerda ja Markus. 

 

 

 

 

 

 

 

Madelin Rattus Cerda Männiste 

Antsla Noortevolikogu esimees Protokollija 


